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Abstract (en)
The stair nosing according to the invention serves to cover and/or to repair stair edges. It has a profiled strip (10) with two legs (12, 14), of which
one is provided with a plurality of receiving channels (32) in which elastomeric damping bodies (38) are arranged. The borders (36a, 36b) of the
receiving channels are undercut and hold the damping elements (38) laterally. The stair nosing prevents slipping and, by reducing the noise of
footsteps, the footsteps are damped at the same time. <IMAGE>

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße Treppenstoßschiene dient zur Abdeckung bzw. zur Reparatur von Stufenkanten. Sie weist eine Profilleiste (10) mit
zwei Schenkeln (12,14) auf, von denen der eine mit mehreren Aufnahmekanälen (32) versehen ist, in denen elastomere Dämpfungskörper
(38) angeordnet sind. Die Ränder (36a,36b) der Aufnahmekanäle sind hinterschnitten und halten die Dämpfungselemente (38) seitlich. Die
Treppenstoßschiene ist rutschhemmend und zugleich werden unter Verminderung der Schrittgeräusche die Schritte gedämpft. <IMAGE>
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